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CONSELL ECONÒMIC I SOCIAL  DE VILADECANS (CESV) 

 

SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 11 DE MAIG DE  2016   

 

ACTA 2  

Comença la sessió a les 18,15 hores,  presidida pel president del Consell Econòmic i 

Social i Alcalde de Viladecans, Sr. Carles Ruiz Novella 

- Assisteixen a la sessió:   

Com a membres: Sra. Elena Alarcón Méndez (PSC); Sra. Carmen Gimeno Berne (PSC); Sra. 

Carolina Torres García (C´s); Sra. Bàrbara Lligades i Muñoz (ERC-AM); Sr. Daniel Gutiérrez 

Salgado (ICV-EUiA); Sr. Jose Padilla Roig (PP); Sr. Purificación González Pérez (VSP); Sr. Eduardo 

Tobaruela Silva (GV-CAP); Sr. Toni Mora Núñez  (CCOO); Sr. Miguel Robles Flores (CCOO), Sra. 

Victoria Corbacho Arana (UGT); Sr. Joan Pañella Marti (Club d´Empresaris de Viladecans),  Sr. 

Jordi Centelles Izquierdo (Xarxa Comercial de Viladecans), Sr. Óscar Álvarez Moreno (PIMEC), 

Sr. Carles Faura Parés (Cooperativa Agrícola de Viladecans), Sr. Carles Berga Martí (Cambra de 

Comerç), Sr. Enric Fuentes Bonet (Associació d’Empresaris de Viladecans). 

Com a convidats: Sr. Pere Gutiérrez i Sr. Enric Serra. 

- Excusen assistència:  

Sr. Carlos de Pablo; Sra. Maite Hernández Valero (CC.OO), Sra. Saida Ehliluch El Antit (CC.OO), 

Sr. Omar Minguillón García (UGT), Sra. Núria Martín Comaposada (UGT), Sr. Marcel Ramón 

Vivó (Mercats Municipals), Sr. Domingo Morilla Ribelles (Gremi d´Hosteleria de Viladecans), Sr. 

Esteve Blanch Barrot (Xarxa Comercial de Viladecans) 

 

 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (acta 1,  del 9 de desembre de 2015) 

- Es va fer arribar als membres del CESV el dia 18 d’abril. Sense cap observació, 

s’aprova per unanimitat. 
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2. Propostes tallers monogràfics 

- La Sra. Elena Alarcon, exposa: 

- A la ciutat funciona des de fa més d’un any la Mesa de Comerç.  “La Mesa de 

Comerç de Viladecans es configura com un espai de treball  tècnic per a la 

diagnosi, la reflexió, la concreció i la valoració de les propostes d’actuació que 

han de permetre, en els propers anys, continuar impulsant  i consolidant  el 

comerç urbà de la ciutat.” La Mesa de Comerç informa al CESV de la feina que 

porten a terme. 

- S’està impulsant també la constitució d’una Mesa Empresarial, també com 

espai de treball tècnic entre els agents i l’administració per prioritzar i impulsar 

projectes i actuacions que tenen com objectiu la creació, consolidació i 

creixement de les empreses. Aquesta Mesa informarà també al CESV de la 

seves tasques. 

- Com es va manifestar a la sessió de constitució del CESV, es recorda que els 

seus membres poden  proposar punts per l’Ordre del Dia dels dos plenaris 

anuals. I es recorda també, com es va comentar al primer plenari del CESV,  que 

fora bo relacionar i consensuar temes monogràfics  que es considerin d’interès 

i que caldria tractar de forma específica.  Es poden convidar experts i  acordar 

quin seria el millor format (és a dir, o un taller amb els membres del CESV o 

obert a altres persones; dies; etc.).  

- Es convida a continuar avançant en aquest tema i fer arribar les propostes a la 

directora de l’ Àmbit de Promoció de la Ciutat que actua com a secretària del 

CESV.  Aquesta s’ofereix per informar a tots els membres del tipus de propostes 

que arribin.  

Intervencions  

- El representant de CCOO proposa que es tingui en compte la representació 

dels treballadors/es en la Mesa de Comerç i en la Mesa Empresarial . 

- La representant de VSP proposa utilitzar una eina tecnologia pels membres del 

CESV per compartir informació. 

- La representant de CCOO proposa tractar temes relacionats amb la llei del 

SOC i des del Club d’Empresaris també s’apunta com un possible tema d’interès 

el protocol, que ja s’està implantant en algunes ciutats, per detectar des del lloc 

de treball possibles casos d’assetjament i violència de gènere. 

S’acorda 

- S’exposarà la proposta de representació de treballadors/es a les Meses.  
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- Es parlarà amb els tècnics responsables de sistema de comunicació municipals 

per veure opcions d’eines telemàtiques per compartir informació. 

- El representant de CCOO i el representant del Club d’Empresaris fan arribar 

primera informació i/o proposta per abordar els dos temes plantejats. 

3. Pla d’Actuació Municipal (PAM)  

- La Sra. Elena Alarcón utilitza una presentació que es farà arribar als membres del 

CESV. 

Intervencions 

-Les persones representants dels dos sindicats al·ludeixen també a la 

possibilitat que el CESV pugui ser un espai per a la concertació i el diàleg social, 

de tal manera que es constitueixi com  a lloc de trobada d’empresariat i 

sindicats i d’aquets amb l’administració per a la discussió de les polítiques, 

informació respecte a les normatives i l’abast d’acords sobre aquestes 

matèries.  

- El representant de PIMEC al·ludeix a la conveniència de repassar també 

criteris per canalitzar els ajuts a pimes en matèria de creació de llocs de treball i 

contractació de persones en situació d’atur.  

4. Pla director urbanístic d’àrees d’activitat econòmica del Delta del Llobregat (PDU) 

- El Sr. Pere Gutiérrez  i el Sr. Enric Serra exposen aquest punt. Utilitzen una 

presentació que és farà arribar als membres del CESV 

Intervencions 

- La representant de VSP pregunta si l’ajuntament va presentar al·legacions. Es 

contesta afirmativament.  

- Els representants de la Cooperativa Agrícola i del Club d’Empresaris 

manifesten el seu descontent per diferents aspectes del Pla aprovat per la 

Generalitat. Es considera que el sector agrícola no surt beneficiat. 

- El representant de IU-EUA manifesta que el seu grup polític va presentar 

al·legacions ja que es considera que el pla provoca contradiccions amb la Xarxa 

Natura 2000.  

- El President del CESV reflexiona amb  els reptes de la producció agrícola 

entesa com a activitat econòmica. Fa proposta per treballar conjuntament en l’ 

impuls del sector agroalimentari.  
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5. Implantació Viladecans The Style Outlet 

- La Sra. Elena Alarcon exposa el tema i utilitza una presentació que fa referència en 

general a la zona d’activitat econòmica de Ca n’Alemany i, en particular, a la zona a on 

s’implantarà l’oulet.  

- Es comenten les característiques generals del procés de construcció de l’outlet i els 

grups tècnics de treball (seguretat, mobilitat, neteja, de promoció econòmica..) que 

s’han constituït a nivell municipal.  

Intervencions 

- Diferents representants dels agents econòmics i socials, i també d’alguns 

grups polítics, manifesten la seva preocupació per l’afectació de la posada en 

marxa de l’ outlet en la mobilitat del sector i a la ciutat. També, es mostra 

interès al respecte del carril  bici. 

S’acorda 

- Fixar una reunió  específica al respecte de la mobilitat al sector i a la ciutat 

amb els tècnics responsables de l’àrea competent.  

6. Altres 

- No es tracten altres temes 

  

 

 S’aixeca la sessió a les 19:45h. 

 

 

Adela Artero Lozano 

Secretària del CESV 


